



## Produk khas untuk rambut - INEBRYA

### SHECARE

program untuk pembinaan semula rambut yang rosak



**Inebrya**

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/inebrya](http://www.globelife.com/inebrya)



### SHECARE

program untuk pembinaan semula rambut yang rosak

SHECARE adalah satu program yang direka untuk pembinaan semula rambut yang rosak yang berlaku dalam 3 peringkat: Cleanse (pembersihan), Reconstruct (pembinaan semula dalaman dan luaran), lengkap (siap)

#### Langkah 1: Membersih - pembersihan, ASAS SYAMPU RECONSTRUCTOR

syampu pemulihan untuk rambut yang rosak

Perlahan-lahan membersihkan rambut yang dieksploitasi oleh rawatan kimia dan lemah oleh luluhawa, bermain penyusunan semula dalaman yang berkesan. Sinergi Keratin, Gandum Protein dan Polyquaterniums menjadikan rambut lembut, terhidrat dan tona walaupun yang paling sensitif.

pakej :. 300 botol ml

#### Langkah 2: membina semula - Semula IMBANGAN CONDITIONER RECONSTRUCTOR

menggiatkan

Membina semula dan melindungi struktur rambut lemah dan dieksploitasi tanpa berat ke bawah. Ia mengembalikan keanjalan, daya hidup dan bersinar, meninggalkan rambut lembut dan mudah untuk menyisirnya.

pakej :. 300 botol ml dispenser

#### RECONSTRUCTOR MASK DEEP - topeng dalam

Ia menembusi dan membina semula daripada struktur rambut yang rosak, tertekan dan kimia dirawat, membawa khasiat dan penghidratan. Memberi kelembutan pada rambut dan sikat kembali penting dan terang.

pakej :. 300 ml tiub

#### LOTION INTENSIF RECONSTRUCTOR SUPREME

losyen intensif penyusunan semula baru untuk keriting, kering dan dirawat secara kimia Mempunyai keratinizing, dingin dan anti -statik, amat berkhasiat dan untangling rambut

dengan berkesan. Kelembutan serta-merta.  
pakej : vial 10 ml dalam kotak 12 pcs

**Langkah 3 : Lengkapi - Penyempurnaan**  
**INSTANT RECONSTRUCTOR SPRAY**

segera tanpa bilas semburan pelembap acidifying  
la anjing laut kulit luar, meninggalkan rambut penting dan terang.  
pakej : botol semburan 150 ml